
Toezeggingenlijst cie OR 17 april 2019

Gedaan in Nummer Onderwerp Actie Stand van zaken Verantw. Ph Einddatum

cie. OR, 13 maart 

2019

2019-

03/144

Ecologische zones Ph zegt toe schriftelijk te reageren op de vraag of er na de 

bomenkap Lagelaan ecologische zones worden aangelegd en 

wat daar de kosten van zijn.

Bij het weekbericht op 5 april 2019 is het compensatieplan aansluiting A9 kleine 

marterachtigen en boomvalk meegestuurd.

Dellemijn 5-4-2019

cie. OR, 13 maart 

2019

2019-

03/143

Deelplan 2b Zuiderloo ph zegt toe dat de suggestie over de kleurstelling van de witte 

huizen aan de rand worden meegenomen.

De suggestie over de kleurstelling is doorggegeven aan ontwikkelaar Timpaan. 

Bij de aanvaag omgevingsvergunning wordt dit meegenomen en beoordeeld. 

Dellemijn loopt

cie. OR, 16 januari 

2019

2019-

01/142

Woonvisie Heiloo 1. Ph zegt toe dat er een inventarisatie komt van bouwlocaties. 

2. Ph zegt toe dat er op korte termijn een memo met 

toelichhting komt over de monitoring. 

1. Er zal een inventarisatie worden gemaakt van mogelijke woningbouwlocaties. 

De verwachting is dat dit eind tweede kwartaal 2019 met de raad gedeeld kan 

worden. 2. Er wordt in de regio Alkmaar nog gewerkt aan het opzetten van een 

goed monitoring systeem. De Ph heeft toegezegd om te kijken of er al een 

voorbeeld van de monitoring gegeven kan worden. Een voorbeeld voor Heiloo 

voor de koopsector is vorige maand ontvangen. Een voorbeeld voor de sociale 

huur is nog niet beschikbaar. 

Opdam 2e kwartaal 2019

cie. OR, 16 januari 

2019

2019-

01/141

Bouwen van kleine huizen 1. Ph zegt toe dat er een inventarisatielijst komt met 

bouwlocaties. 2. Ph zegt toe dat hij gaat kijken of er een 

geschikte locatie gevonden kan worden om te gebruiken als 

pilot met inachtneming van de regionale afspraken en zo 

mogelijk binnen een termijn van 2 jaar. 3. Ook zal Kennemer 

Wonen benaderd worden. 

1. Dit wordt meegenomen met punt 1 van 2019-01/142.

2. Dit moet nog worden opgepakt, maar hangt samen met punt 1.

Opdam 2e kwartaal 2019

cie. OR, 19 

december 2018

2018-

12/140

Maaibeleid Heiloo 1. Ph zegt toe uit te zoeken waarom op de ene plek excessief 

gemaaid wordt en op ander plekken niet of nauwelijks.  2. Ph 

zegt toe na te gaan of hij tegemoet kan komen aan de 

genoemde punten in de  bespreeknotitie van CDA.

1. De reden waarom grasvegetatie in de openbare ruimte in de gemeente divers 

wordt beheerd is een keuze vanuit het vigerende groenbeleidsplan. De integrale 

groenvisie luidt hierbij als volgt: 'De cultuurhistorische, landschappelijke en 

ecologische waarden van het groen moeten optimaal tot hun recht komen door 

een goede zonering en versterking van de groengebieden. Daarbij moet er 

voldoende ruimte zijn voor de gebruikswensen. ' Ontwikkelingsinitiatieven en 

beheer van het groen worden afgestemd op dit streven. In het groenbeleidsplan 

is opgenomen dat de centrumgebieden, zoals ’t Loo, het Stationsgebied en Het 

Hoekstuk intensief worden onderhouden. Naar de randen van het dorp toe wordt 

het onderhoud steeds extensiever. Deze beleidskeuze is verder uitgewerkt in 

het groenbeheerplan. Randvoorwaarde hierbij is dat de verkeersveiligheid niet in 

gevaar mag komen door extensief maaibeheer. 2. Er komt een overleg tussen 

de indiener van de bespreeknotitie, de ph en ambtelijke ondersteuning.In dit 

overleg wordt ingegaan op de verzoeken in relatie tot het vastgestelde beleid

Opdam begin april 2019

cie. OR, 21 

november 2018

2018-

11/139

Inrichtingsplannen Ph zegt toe de destijds gemaakte afspraken over het bespreken 

van inrichtingsplannen in het college te bespreken en zo nodig 

met een nieuw procedurevoorstel te komen.

Ph heeft in de cie. OR 13 maart 2019 toegezegd dat er een bespreeknotitie 

komt. De notitie met procedurevoorstel m.b.t. betrokkenheid commissie bij 

totstandkoming plannen is in voorbereiding

Dellemijn 2e kwartaal 2019

Raad, 5 november 

2018

2018-

11/135

Materiaalkeuze fietspaden Op het moment dat het onderhoud van de fietspaden aan

de orde is, komt de ph terug bij de raad over het eventuele 

gebruik van betonplaten (al dan niet met klinkerprint)  binnen de 

bebouwde kom.

Op het moment dat het onderhoud van de fietspaden aan de orde is, komt de ph 

terug bij de raad over het eventuele gebruik van betonplaten (al dan niet met 

klinkerprint) binnen de bebouwde kom. Wij zijn op dit moment zover dat er een 

concreet project opgestart gaat worden. Voor dit project zijn voor verschillende 

opties prijsopgaven gevraagd. Zodra deze informatie beschikbaar is, wordt u 

geinformeerd.

Opdam april 2019

4-4-2019



Raad, 5 november 

2018

2018-

11/134

Fietsparkeren Ph zegt toe in de commissie OR te komen met een 

evaluatie van de genomen maatregelen die betrekking

hebben op het fietsparkeren. 

Er is een schetsontwerp gemaakt voor de uitbreiding van de fietsenklemmen in 

de Stationsweg, voor de winkel Intercity Boutiques en Aristo-thuiszorg, het auto 

parkeren verplaatsen naar de achterkant van de Vomar. Dit is een uitvoering 

van het verkeersplan Heiloo 2018. 

Daarnaast zijn wij in gesprek met Prorail om het fietsparkeren bij het station uit 

te breiden. Dit wordt nu in samenhang met de overwegveiligheid van de Zeeweg 

en Stationsweg bekeken. Een oplossingsrichting die nu wordt bekeken heeft 

invloed op de huidige fietsenstalling waardoor de fietsparkeerbehoefte op een 

andere manier kan worden ingevuld. Wij verwachten u 1e helft 2019 te 

informeren met een integraal plan dat bijdraagt aan de uitbreiding van de 

fietsenstalling en een verbetering van de overwegveiligheid.

Opdam voor de zomer 

2019

Raad, 5 november 

2018

2018-

11/131

Tiny Houses Er komt een stedenbouwkundige verkenning naar een 

kleinschalig experiment met Tiny Houses op een inbreilocatie. 

De gemeente heeft nadere informatie nodig van de initiatiefnemers 

om  tot een gedegen stedenbouwkundige en planologische verkenning te 

komen. Dat verzoek is uitgezet bij initiatiefnemers.

Opdam 2e kwartaal 2019

Raad, 5 november 

2018

2018-

11/130

Inrichtingsplan 't Loo Neemt het element “Water” mee bij de planvorming rond 

’t Loo.

Projectopdracht ’t Loo komt op 9 april in het college. Op 9 april is er tevens een 

raadsinformatieavond over 't Loo.

Dellemijn 9 april 2019

cie. OR, 19 

september 2018

2018-

09/128

Beeldkwaliteitsplan 

Aansluiting A9

Ph zegt toe 1. aandacht te besteden aan de uitwerking van de 

ecologische verbindingszones.

Dit aspect is intern (ambtelijk) besproken met de beleidsmedewerker groen. 

Vooralsnog was er geen aanleiding om extra ecologische verbindingszones aan 

te leggen. Dit punt wordt in het IPM-team aangehouden totdat de aannemer 

geselecteerd is en het ontwerp door hem wordt uitgewerkt. De aanbesteding is 

tot nader orde uitgesteld i.v.m. de aanhouding van de beroepen op het 

bestemmingsplan door de RvS (i.h.k.v. het Programma Aanpak Stikstof). 

Ecologische verbindingszones kunnen bij de nadere detaillering ter overweging 

worden meegegeven aangezien de ‘doorsteken’ naar de agrarische gronden 

aan de oostkant wellicht toch nog zullen wijzigen.

Dellemijn 4e kwartaal 2019

cie. OR, 20 

december 2017 

cie. OR 17 mei 

2017

2017-

12/125 

2017-05/93

Zuiderloo, 

bedrijfsuitplaatsingen 

Hoogeweg 

Ph gaat na wat de stand van zaken is mbt 

bedrijfsverplaatsingen aan de Hoogeweg.                                                                                       

1. Ph is bereid het akoestisch rapport van het transportbedrijf te 

bestuderen. 2. Ph bekijkt het verhaal over de staatssteun mbt 

locatie Vennewatersweg. 3. Ph denkt na over het verzoek om 

een regelmatige terugkoppeling aan de commissie over dit 

dossier.   

Aan de bedrijfsverplaatsingen van Van der Steen en Sprenkeling ligt primair een 

overeenkomst tussen partijen ten grondslag. Zolang deze partijen (genoemde 

partijen en een derde private partij) deze overeenkomst nog niet afgesloten 

hebben, vindt het college het niet gepast om hieromtrent mededelingen te doen.

Dellemijn loopt

Raad, 6 november 

2017

2017-

11/119

Programmabegroting 2018 

Duurzaamheidsbeleid

Ph zegt toe dat voor de gemeenteraadsverkiezingen in maart 

2018 er een evaluatie zal plaatsvinden van het 

duurzaamheidsbeleid (jaarplannen) van de gemeente Heiloo. 

De ph zegt ook toe dat er een vergelijking zal worden gemaakt 

met de recente kabinetsplannen (inhoudelijk en qua kosten). 

In het duurzaamheidsbeleid 2016-2020 zijn de gemeentelijke 

klimaatdoelstellingen opgenomen. Om de voortgang in het behalen van de 

klimaatdoelstellingen te volgen wordt jaarlijks een monitoringsrapportage 

opgesteld. Het bleek in 2018 niet mogelijk om de rapportage van 2017 tijdig aan 

uw raad voor te leggen. Inmiddels is de rapportage van 2018 bijna gereed. De 

monitoringsrapportage 2018 zal als meest actuele stand van zaken in mei aan 

uw raad worden gepresenteerd. 

Opdam 4e kwartaal 2019

Raad, 12 juni 2017  

Cie. OR, 17 mei 

2017

2017-06/95  

2017-05/92

Nota kostenverhaal / nota 

bestemmingsreserves

Ph Dellemijn zal schriftelijk aangeven hoe de planning luidt van 

de Nieuwe Nota Kostenverhaal en de nieuwe Nota 

Bestemmingsreserves

De planning van de Nota Kostenverhaal is afhankelijk van de besluitvorming 

omtrent het verkeersplan en van de aanpassing van de Vennewatersweg. De 

toerekening van kosten van de infrastructurele voorzieningen -voor wat betreft 

de proportionaliteit- wordt berekend aan de hand van de verkeersbewegingen. 

De te hanteren verkeersbewegingen vloeien voort uit de keuzes die in het 

verkeersplan worden gemaakt. De kosten voor het aanpassen van de 

Vennewatersweg zullen worden meegenomen in de Nota Kostenverhaal. Deze 

kosten zijn pas definitief nadat de gemeenteraad hierover een besluit heeft 

genomen. Het project kostenverhaal is binnen de BUCH werkorganisatie gestart 

en naar verwachting wordt dit in 2019 geimplementeerd. 

Dellemijn 2019

4-4-2019



Raad, 7 november 

2016

2016-11/73 Programmabegroting 2017 - 

Holle Kiezen

Ph gaat in gesprek over de zogenaamde Holle Kies aan de 

Zevenhuizerlaan. Als er zich een oplossing aandient, dan gaat 

het college daarmee aan de slag. Desnoods met externe 

inhuur.

1. Hoek Stationsweg/Kennemerstraatweg): Conceptbestemmingsplan is in 

voorbereiding bij de initiatiefnemer.

2. Zevenhuizerlaan 3/3a (voormalige supermarkt); Initiatief ligt nu bij de 

eigenaar. Er is echter geen plan of aanvraag ingediend. De gemeente gaat weer 

met hem in gesprek. 

5. Locatie Rehoboth (Holleweg): Het advies en plan van aanpak Ontwikkeling 

Rehobothlocatie Holleweg 98 is op 2 april in B&W.

6. Hoek Kennemerstraatweg / Heilooër Tolweg; Geen prioriteit. De locatie zal 

deel gaan uitmaken van het nieuwe bestemmingsplan Landelijk Gebied. 

7. Winkelrij Raadhuisweg; Twee panden staan leeg. De problematiek van 

leegstand zal in breder perspectief voor de omgeving ’t Loo worden opgepakt.

Opdam 4e kwartaal 2019

Raad, 3 oktober 

2016

2016-10/64 Zandzoom 1. Ph zegt toe dat het exploitatieplan en de grondexploitatie 

naar de raad komen zodra beschikbaar. De raad zit dan aan het 

stuur als het gaat om woningcategorisering in het plangebied. 2. 

Ph zegt toe te kijken naar de wens van de raad om het aantal 

woningen te verhogen. 

1. Ontwerpexploitatieplan wordt gelijktijdig met het ontwerpbestemmingsplan 

aan de cie. OR aangeboden, de grondexploitatie volgt daarna. 2. Wat betreft het 

aantal woningen in Zandoom wordt nu uitgegaan van een verhoging naar 1265 

woningen. In de te sluiten anterieure overeenkomsten met de initiatiefnemers in 

Zandzoom wordt van dit hogere aantal woningen uitgegaan.

Dellemijn loopt

Raad, 3 oktober 

2016

2016-10/62 Bestemmingsplan Landelijk 

Gebied

Ph zegt toe met een planning te komen over het 

bestemmingsplan Landelijk Gebied.

In de vergadering van B&W op 9 april 2019 neemt B&W een besluit over het 

advies van het team Plannen en Projecten om het bestemmingsplan Landelijk 

Gebied niet te actualiseren.

Opdam 9 april 2019

4-4-2019


